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ΘΕΜΑ: « Πρόσκληση προς τα τακτικά μέλη Δημοτικού Συμβουλίου 
Σαμοθράκης για 14ηΔΗΜΟΣΙΑ ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ» 
 
Σας καλούμε να προσέλθετε στην ειδική δίμηνη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, Λογοδοσίας δημοτικής αρχής, που θα διεξαχθεί 
δια ζώσης στην αίθουσα τουΠνευματικού Κέντρου «Νικόλαος Φαρδύς», 
την 3η Ιουλίου 2024, ημέρα Τετάρτη και ώρα 20:30 για τη συζήτηση των 
θεμάτων τα οποία αφορούν στο έργο της Δημοτικής αρχής, σύμφωνα με 
τις διατάξεις του άρθρου 7 του Ν.5056/2023 «Ειδική Συνεδρίαση 
Λογοδοσίας Δημοτικής Αρχής». 
 
(Τα ερωτήματα αναγράφονται όπως ακριβώς τα διατύπωσαν οι συντάκτες τους.) 
 
Θέμα 1ο:«Με το παρόν θα ήθελα να ζητήσω από το σώμα και να απαντήσω για 
τους λόγους που δεν μπόρεσα εγκαίρως να παραβρεθώ στην ΕΔΕ για τα 
υδρόμετρα , για λόγους ανωτέρας βίας όπως εξήγησα σε αντιδήμαρχο και σε 
αρμόδιο υπάλληλο του Δήμου!Απαιτώ να συζητηθεί γιατί θίγεται η αξιοπρέπεια και 
η υπόληψη εμού και της οικογένειας μου.» 
(Νικόλαος Κυλίμος, Δημοτικός Σύμβουλος) 
 
Θέμα 2ο : «Θα ήθελα να μας ενημερώσει ο δήμαρχος τι ακριβώς εννοούσε όταν 
στην προτελευταία τακτική συνεδρίαση είπε χαρακτηριστικά και ρωτούσε ,τι έγιναν 
τα χορτοκοπτικά του Δήμου, τα χίλια σακιά τσιμέντα οι γυψοσανίδες αφήνοντας 
πολλά υπονοούμενα! Δηλαδή σαν υπεύθυνος αντιδήμαρχος έπρεπε να γνωρίζω και 
να απαντήσω! Επειδή απουσίαζα στην εν λόγω συνεδρίαση ζητάω να μου δοθεί ο 
λόγος και να απαντήσω στα υπονοούμενα του Δημάρχου για λόγους εντιμότητας 
και αξιοπρέπειας!» 
(Ιωάννης Γρηγόραινας, Δημοτικός Σύμβουλος) 
 
Θέμα 3ο : «Ποια ενέργειες έχετε κάνει η σκοπεύετε να κάνετε για την αδειοδότηση 
και λειτουργία του (κάμπινγκ ) Το μέλλον των ιαματικών λουτρών. Και τι γίνεται 
νε την απόφαση που είχαμε πάρει το δημοτικό συμβούλιο (και ψηφίσατε και εσείς 
ως αντιπολίτευση ), για υη...» 
(Ιωάννης Γλήνιας, Δημοτικός Σύμβουλος) 
 
Θέμα 4ο :«Τι σχεδιασμός υπάρχει για την αξιοποίηση της δημοτικής ακίνητης 
περιουσίας (υποδομές και ανεκμετάλλευτες εκτάσεις) στα πλαίσια αφενός της 
αναπτυξιακής προοπτικής του νησιού και αφετέρου της βελτίωσης της ποιότητας 
ζωής των κατοίκων 
(Πρόξενος Χρήστος, Δημοτικός Σύμβουλος) 

ΠΡΟΣ: Τακτικά μέλη του Δημοτικού 
Συμβουλίου (όπως πίνακα αποδεκτών) 
 



Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΔΣ  
Παπάς Παναγιώτης  
 
 
 
Πίνακας αποδεκτών:  
Δήμαρχος: Βίτσας Αθανάσιος  
1.  Καλαϊτζή Αικατερίνη 
2.  Μαμουγιώργης Πέτρος 
3.  Παπάς Παναγιώτης 
4.  Πρόξενος Χρήστος 
5.  Σαλαμανή Τριανταφυλλιά 
6.  Σαράντου Δημήτριος 
7.  Σκαρλατίδης Αθανάσιος 
8.  Τόλιου Βασιλική 
9.  Τσιαούσης Χρήστος 
10.Γαλατούμος Νικόλαος 
11.Βασιλειάδου Σωτηρία 
12.Γλήνιας Ιωάννης 
13.Γρηγόραινας Ιωάννης 
14.Θεοδώρου Ιωάννης 
15.Κυλίμος Νικόλαος 
 
ΠΡΟΣ: Τακτικά μέλη του  
Δημοτικού Συμβουλίου   
(όπως πίνακα αποδεκτών) 


